
 
 
Schriftelijke vragen (Art. 42) - Ecologie en Biodiversiteit in Woerden 

Naar aanleiding van de Raadsinformatiebrief Ecologie en biodiversiteit 2024 heeft 

progressief Woerden de volgende vragen: 

• Deze RIB is op 6 februari gepubliceerd, terwijl deze gedateerd staat op 17 december. 

Wat is hiervoor de reden? 

• Wat opvalt aan de RIB is dat de planning en de doelen voor 2025 veel minder duidelijk 

en niet SMART geformuleerd zijn. In de RIB van vorig jaar (zie RIB-Stand-van-zaken-

Ecologie-D23129435.pdf) was dat meer het geval. Toch komen de doelen uit die RIB niet 

meer terug. Wat is de stand van zaken van de doelen en de planning van het afgelopen 

jaar, b.v. met betrekking tot: 

o Ecologiebeleid (in de planning voor Q3 2024)? 

o klankbordgroepen in de Woerdense samenleving? 

o Habitat- en soortenlijst Woerden, en kansen- en knelpuntenkaart? 

o Handvatten voor bewoners en projectontwikkelaars? 

• Wat is er gedaan/bereikt met het startbudget van €75000 euro dat was overgeheveld 

naar 2024?  

• Wat geeft het te verwachten rapport van NL adviseurs voor aanvullende informatie die 

niet beschikbaar is uit publieke bronnen zoals Welkom - Basiskwaliteitnatuur.nl? 

• Wordt de focus in de toekomst (n.a.v. de aanbevelingen in dit rapport) toch meer op 

soortenmanagement of op habitatmanagement? 

• M.b.t. tot de hoge wal: hoeveel bomen zijn er uiteindelijk gekapt? Was het advies van de 

ecoloog een-op-een overgenomen bij de uitvoering? Zo nee, waarom niet? Is het 

uiteindelijke resultaat naar oordeel van de ecoloog het beste wat we hadden kunnen 

doen met inachtneming van de veiligheidseisen rond de bastions? 

• M.b.t. maaibeleid (goed te zien dat dit uitgebreid wordt!): is het mogelijk een 

rondetafelgesprek op te zetten met de gemeente, Punt, de Bunnikgroep, het 

Biodiversiteitsteam en Ferm Werk over een mogelijke gezamenlijke aanpak, met 

basiskwaliteit natuur als uitgangspunt? Het lijkt duidelijk dat met een andere manier van 

maaien zonder extra kosten voor meer biodiversiteit gezorgd kan worden dan nu het 

geval is.  

• Oudere rapporten en het groenblauw actieplan bevatten al veel aanbevelingen en 

adviezen: wordt hier ook naar gekeken en waar relevant opvolging gegeven aan deze 

adviezen? 

• Horen een plan maken om de biodiversiteit te vergroten met het (deel)budget dat 

overbleef van het niet aanleggen van een groen dak op de parkeerplaats bij het 

politiekantoor (Amendement Geen € 120.000 voor een groen dak), en het voorzetten van 

een integrale aanpak voor groenblauw ook bij de aandachtspunten voor 2025? 

• Heeft het college kennisgenomen van de Resultaten flora- en faunakartering uitgevoerd 

in 2023 in onze gemeente in opdracht van de Provincie Utrecht en gepubliceerd eind 

2024? Zo ja, geeft dit rapport aanleiding tot zorgen en/of tot aandachtspunten, 

beleidsaanpassingen of  maatregelen? 

 

In afwachting van de beantwoording, 
 
Marjolein Doorewaard, raadslid Progressief Woerden 

https://gemeenteraad.woerden.nl/Stukken/RIB-Ecologie-en-biodiversiteit-2024-D25164263.pdf
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https://bkn.waarneming.nl/score/52.08626/4.88274/
https://gemeenteraad.woerden.nl/Vergaderingen/Gemeenteraad/2025/23-januari/20:00/Raadsvoorstel-Verkoop-politiekantoor/Amendement-Geen-120-000-voor-een-groen-dak.pdf
https://www.provincie-utrecht.nl/sites/default/files/2024-12/Resultaten%20flora-%20en%20faunakartering%20provincie%20Utrecht%202023.pdf

